

### 有關尖沙咀分行搬遷的通知

本行尖沙咀分行將自 2023 年 3 月 12 日(星期日)起搬遷至九龍尖沙咀廣東道 68-80 號恒利大廈地下 5-6 號舖, 繼續竭誠為客戶提供優質銀行服務。分行現時的電話號碼(852) 3982 9990 及傳真號碼(852) 2376 2542 將維持不變。

如有查詢, 請致電本行客戶服務熱線(852) 2622 2633。不便之處, 敬請原諒。

南洋商業銀行有限公司謹啟  
2023 年 1 月 9 日

9 January 2023

### Notice of Relocation of Tsimshatsui Branch

Please be informed that our Tsimshatsui Branch will be relocated to Shop Nos. 5 and 6, G/F, Hanley House, 68-80 Canton Road, Tsimshatsui, Kowloon with effective from 12 March 2023 (Sunday), where we will continue to offer quality banking services to our customers. The telephone number and fax number will remain unchanged at (852)3982 9990 and (852) 2376 2542 respectively.

For enquiry, please call our Customer Service Hotline at (852)2622 2633. We apologize for any inconvenience caused.

**Nanyang Commercial Bank, Limited**